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Írásbeli kérdés

Érkezett- 1017 AUG 11'

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Varga Mihály Nemzetgazdasági Miniszter Úrhoz :

„Kíván-e a Kormány plusz forrást biztosítani Erzsébetváros Önkormányzatának? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Erzsébetváros „bulinegyedébő l” 6,6 milliárd forintos plusz bevétel érkezik a költségvetésbe . Ennek

a központi költségvetési bevételnek a realizálása azonban mind a kerületi lakóknak, mind pedig a z

önkormányzatnak jelentő s kiadással, és a lakók esetében életminőségük romlásával is együtt jár .

Jogos elvárás, hogy az állam a befolyt bevételekből nagyobb részt juttasson vissza az

önkormányzathoz, hogy az érintett kerületi lakosok életkörülményein megpróbáljon javítani .

Tisztelt Miniszter Úr!

A finanszírozás kapcsán a következő kérdésem lenne Ön felé :

- Kíván-e a Kormány plusz központi forrást biztosítani Erzsébetváros Önkormányzatának ,

annak érdekében, hogy ne saját költségvetéséb ől kelljen finanszírozni a megnövekedett

rendfenntartási és közterület takarítási igényt ?

Budapest, 2017 . augusztus 22 .

' Oláh Lajo s
Demokratikus Koalíció


	page 1

